
Основна школа  „Свети Сава“ 
Београд, Николаја Краснова 8, 
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Записник са прве седнице Савета родитеља 

у школској 2023/2024 години, одржане 14. септембра 2023. 

 

Седница је почела у 18.30 часова у старој зборници, присуствовао је 31 родитељ, 

директор Јована Миленковић, психолог Јелисавета Рогошић, педагог Татјана Перишић и 

наставник физичког Владимир Карановић. 

 

 

Дневни ред: 

1. Конституисање Савета родитеља 

2. Усвајање записника са претходних седница 

3. Упознавање чланова са Планом рада Савета родитеља 

4. Краћи извод из Годишњег извештаја о раду школе у школској 2022/2023. години 

5. Краћи извод из предлога Годишњег плана рада школе за школску 2023/2024. годину 

6. Упознавање родитеља са радом тимова који се баве подршком ученицима и избор 

представника Савета за исте и избор представника за општински Савет родитеља 

7. Разматрање Анекса Школског програма 

8. Давање сагласности на програм наставе у природи, екскурзије и излета и посета свим 

објектима у граду од значаја за реализацују образовно-васпитних задатака 

9. Доношење одлуке о висини дневнице наставника за екскурзије и наставу у природи 

10. Доношење одлуке о избору осигуравајуће куће (за ученике) 

11. Давање сагласности за додатну литературу за ученике (додатни материјали, радне 

свеске, часописи…) 

12. Обезбеђење ученика, исхрана ученика у продуженом боравку 

13. Извештај о инспекцијском надзору 

14. Разно 

 

 

Седницу је отворила Јована Миленковић, директорка школе. 

 

1. Конституисање Савета родитеља 

Савет родитеља је конституисан на првој седници избором председника, заменика 

председника и записничара. Једногласном одлуком је изабрана Јасмина Белић за председника, 

Душан Марковић за заменика и Снежана Вукашиновић за записничара за школску 2023/24. 

Након конституисања руковођење седницом преузела је Јасмина Белић, председница Савета, 

према усвојеном дневном реду. 

 

2. Усвајање записника са претходних седница 

Једногласно су усвојени записници са претходних седница Савета родитеља 

 

3. Упознавање чланова са Планом рада Савета родитеља 

Директорка је упознала чланове са планом рада Савета родитеља, као и са његовим 

ингеренцијама у складу са Законом. Родитељима је пре почетка седнице мејлом достављен 

Пословник о раду Савета родитеља, није било додатне дискусије. 

 

 



4. Краћи извод из Годишњег извештаја о раду школе у школској 2022/2023. години 

Директор је изнела краћи извод из  Годишњег извештаја о раду школе у 22/23, а педагог 

је упознала чланове са успехом ученика у школској 2022/23 и није било додатне дискусије. 

 

5. Краћи извод из предлога Годишњег плана рада школе за школску 2023/2024. 

годину 

Педагог је упознала родитеље са краћим изводом из Годишњег плана рада за школску 

2023/24. Школа ће ове школске године бити укључена, поред ОЈР, у реализацију још 4 

пројекта. 

- Пилот пројекат „Свако дете има право да одраста здраво“ - У пројекту ће у оквиру 

активности „Обогаћеног једносменског рада“  учествовати три одељења 2-3, 4-2 и 6-4. Ова 

одељења ће имати 5 часова недељно физичко васпитање. Пројекат се реализује у сарадњи са 

Министарством просвете, здравља и спорта.  

- Програм „Бустуј здраве навике“ реализује се као вршњачка едукација, тим ученика 

седмог и осмог разреда пролазе обуку у трајању од 3 дана, уз сагласност родитеља. Након 

тога ће реализовати у свим одељењима другог цклуса активности на тему превенције  

гојазности и усвајања здравих стилова живота. Ученици ће се на обуци припремити за 

вршњачку обуку. Радиће са педагогом. Пет школа на територији  Београда је тренутно 

укључено у програм. Реализација програма се завршава у децембру.  

- Пројекат у сарадњи са МУП-ом и Министарством просвете „За безбедније и срећно 

детињство“ – Радионице које ће реализовати представници МУП-а и спољни саветници за 

превенцију школског насиља, чланови школског тима за заштиту од насиља у свим 

одељењима. У првом полугодишту предвиђене су радионице за 1. и 2. разред и за 5. и 7. 

разред. У другом полугодишту ће бити реализоване радионице за 3. и 4.разред и 6. и 8.разред. 

За ученике првог циклуса предвиђене су две радионице од по 45 минута, а за други 

циклус по једна радионица од 90 минута. Реализација програма почиње од октобра. 

- „Вештине адолесценције“: превенција злоупотребе психоактивних супстанци, 

превенција насиља - од октобра 2023. почиње обука за стручног сарадника и одељењског 

старешину шестог или седмог разреда. Обуку у нашој школи ће похађати Јелисавета 

Рогошић, психолог, и одељенски старешина Марина Луковић, а онда ће се реализовати 

радионице у одељењима старијих разреда. 

Предложено од стране родитеља да се одржи предавање/радионица о штетности вејпа 

јер је озбиљан проблем у седмим и осмим разредима. 

Ученички парламент се формира од по 2 ученика из сваког одељења 7. и 8. разреда. 

Није било даље дискусије. 

 

6. Упознавање родитеља са радом тимова који се баве подршком ученицима и 

избор представника Савета за исте и избор представника за Општински Савет родитеља 

Директорка је упознала чланове са формираним тимовима на нивоз школе и њиховом 

улогом.  

 

Избор родитеља за учешће у раду тимова:  

Развојно планирање – Марко Бокуров, 

Тим за самовредновање – Јелена Будисављевић, 

Тим за обезбеђивање квалитета и развој установе – Душан Марковић, 

Тим за заштиту од насиља, злостављања, занемаривања и дискриминације – Ивана  

Ћирковић. 

 

За Општински Савет родитеља (даје мишљење, иницира акције, предлаже мере за развој 

детета, у општини учествује у локалним пројектима за децу.. заступа интересе деце) изабрана 

је Наташа Јевђенијевић. За замену је одабрана Марија Минић. 



7. Разматрање Анекса Школског програма  

Анекс ШП је размотрен и чланови су сагласни са изменама. 

 

8. Давање сагласности на програм наставе у природи, екскурзије и излета и посета 

свим објектима у граду од значаја за реализацују образовно - васпитних задатака 
Савет родитеља је упознат и једногласно је дао сагласност. 

 

9. Доношење одлуке о висини дневнице наставника за екскурзије и наставу у 

природи 

Једногласно усвојена висина дневница за учитеље и наставнике: 

Без ноћења: 1000 дин, 

Са ноћењем: 1200 дин. 

 

10. Доношење одлуке о избору осигуравајуће куће (за ученике) 

Одлука о избору осигуравајуце куће. Добијене су 4 понуде поштом и 1 маилом, 

формирана је комисија: Душан Марковић, Наташа Јевђенијевић и Анђелка Илић 

 

11. Давање сагласности за додатну литературу за ученике ( додатни материјали, 

радне свеске, часописи…) 

Једногласно је дата сагласност за додатну литратуру за ученике: Јежурко, Мој фазон, 

Атос, Едука, Пчелица 

 

12. Обезбеђење ученика, исхрана ученика у продуженом боравку 
Обезбеђење 936,00 – фирма „Заштита и сигурност“, 

Цена ручка је 264,00, добављач „ГСБ инжињеринг“ исти као и прошле године, тендер 

иде за календарску годину ово је продужетак до краја године. 

 

13. Извештај о инспекцијском надзору 

Савет родитеља је упознат са записником Инспекцијскг надзора дел. бр. 614-509/23 од 

06.06.2023. године 

 

14. Разно 

Директорка је обавестила Савет родитеља да: 

- је на основу одлуке Управног одбора Савеза за школски спорт Србије у оквиру 

реализације програма „Опремање основних и средњих школа спортском опремом и 

реквизитима“ наша школа добила донацију и то: две кошаркашке табле, мрежу за одбојку, два 

рукометна гола и по 10 лопти за кошарку, фудбал, одбојку и рукомет,  

- ће по одлуци Министарства просвете кабинет за информатику бити опремљен са 33 

рачунара са мониторима и 2 рачунара за наставнике, 

- ће се 21. 9. у свечаној сали реализовати предавање „Здрава храна сваког дана“ за 

ученике 4. разреда, Делезе уз подршку МП,  

- ће дана 15. 09. у 10 часова, светски прваци у рвању, Франк Штаблер и Михаин Лопез, 

као и  наш Олимпијски победник Давор Штефанек, посетити час физичког васпитања у 

одељењима V1 и V4 и говорити о важности спорта за физичко и ментално здравље. 

 

Одељење V5 је изнело проблем са распоредом, додатним часовима (чос, чоз, сна), 

безбедношћу на ходнику и спиралним степеницама. 

Школа ће појачати дежурство наставника због безбедности, а у школи ће дежурати и 

школски и саобраћајни полицајац.  

Молба да наставници кажу деци шта од уџбеника им је потребно за наредни час како би 

се смањила тежина школских торби. 



Представник одељења 8/5 је пренео да је ОС Владо Маријан изричито тражио да се каже 

да не може да се пратити настава од 3 ученика који ремете наставу у 8/5. 

У најскорије време изнети план активности професионалне оријентације, да се уради 

тест у школи. Психолог је истакла да део раде одељенске старешине, део педагог, психолог 

ради тестирања оних ученика који се пријаве (у децембру је планирано тестирање, након тога 

разговори са ученицима). 

Учитељи боравка за једну групу првог и једну групу другог разреда – чека  се одобрење 

Министарства просвете. 

Питање у вези са продавницом/пекаром у школи – Изнет је предлог да буде воћа које не 

мора да се пере, сендвичи. 

Молба свим родитељима да прочитају материјале који стижу на маил да не затрпавају 

седницу тим стварима и онда понестане концентрације и времена за оно што је битно. 

Молба V3 да због здравственог стања једног ученика не мењају учионицу. 

 

Седница је завршена у 21.00. 

 

Записничар         Председник Савета родитеља 

Снежана Вукашиновић              Јасмина Белић 

______________________       __________________________ 

 

 


